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VÝCHOVNÝ KONCERT  

Na úterý 11. 4. pro nás pan učitel Kosík domluvil výchovný koncert. Skupina 

Hudba školám sestává ze tří pánů, se kterými jsme si mohli zazpívat, ale kteří 

nám také vyprávěli v průběhu celého koncertu různé zajímavosti. Zpívali 

jsme s kapelou například Severní vítr, Malé kotě apod.  

 

 

 

 

 

 

 

Veronika Trubačová, 8. A 

DEN ZEMĚ  

22. 4. se celosvětově slaví Den Země. Tento den je zaměřen převážně na podporu ochrany životního prostředí. Žáci 7. třídy v rámci 

projektu Den Země napsali naší planetě pár vzkazů: 

Milá Země, jsi pro nás důležitější než mi pro tebe. Ty tu budeš, my tu nebudeme. A proto se musíme snažit nás tu udržet. Ale to je skoro 

nemožné, protože je tu spousta lidí, kterým je to  jedno. A my víme, že tě ničíme, ale snažíme se to změnit. (Denisa Šteflíková) 

 

Milá Země, doufám, že tě za pár let naše výtvory nezničí. Jestli se nezměníme, bude na tobě čím dál více tepleji, čímž způsobíme více  

a více pouští. Doufám, že si uvědomíme, že jsi pro nás vším, bez tebe si neporadíme, ale ty bez nás ano. Slibuji, že se budu snažit tě 

zachránit tak, jak jsi teď. (Milan Šimko) 

 

Milá Země, děkujeme, že můžeš být naším domovem. Jsi úžasná a vydržíš toho hodně. Sloužíš 

jako domov pro miliony druhů rostlin a živočichů. V poslední době tě neuctíváme tak, jak 

bychom měli. Ty by ses bez náš obešla, ale my bez tebe ne. A proto bychom tě měli udržovat 

při životě. Doufám, že tě přestaneme ničit a začneme si tě vážit. (Nikola Kovářová, Anna 

Šestáková, Nikol Šestáková) 

 

Milá Země, mrzí nás, že se ti tak nedaří. Jsi naším domovem, jsi úplně žhavá. Doufám, že se 

jako lidi spojíme a budeme táhnout za jeden provaz. Doufám, že budeš stejná a budeš se cítit 

dobře, jako když jsi vznikla. Doufám, že to s námi ještě chvíli vydržíš. (Jiří Šesták) 

 

PŘÍJÍMACÍ ZKOUŠKY  

13. a 14. 4. se konaly příjímací zkoušky na střední školy. Deváťáci nám k nim napsali své komentáře a postřehy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klubko 

Poprvé to nebyla zrovna procházka růžovou 

zahradou, ovšem podruhé to bylo výrazně lepší. 

Pravděpodobně proto, že podruhé jsem nebyl tolik ve 

stresu. 

 

Nekašlete na to a nenechávejte to na 

poslední chvíli. Připravoval jsem se málo a 

dost jsem na to doplatil. V den přijímaček 

jsem byl dost vystresovaný. První den jsem to 

dost pokašlal. První matematika byla o 

něco těžší než ta druhá…Čeština mi přišla 

oba dny stejná. Čekání na výsledky je dost 

stresující a únavné, protože se to dozvím 

mezi posledními. (Andrej Voda) 

 

Na přijímačky jsem se připravovala dlouho, 

i tak se mi zdály těžké. Matematika byla 

těžší než čeština, vůbec to neodpovídalo 

tomu, co se učí v deváté třídě. (Emily 

Heklová) 

 

Na přijímačky jsem se připravovala necelé 4 měsíce. 

Dohromady jsem chodila na 3 doučka a hodně 

procvičovala testy z minulých let. Letos mi přišla 

matika dost těžká, byla zaměřená hlavně na slovní 

úlohy, a to je to, co mi jde ze všeho nejmíň. Přijímačky 

jsem nějak zvládla a teď budu doufat, že se dostanu. 

(Pavla Uhrová) 

 

Talentovky byly v pohodě. Bála 
jsem se, že to bude těžké, ale bylo to 
nakonec v pohodě. Ohledně 
přípravy jsem chodila na kurzy, 
které škola nabízela a taky jsem 
měla něco jako doučování. 
Probíhalo to úplně v klidu, a tak 
nějak jsem to zvládla, potom jsem 
jela domů, hurá. 

 

Přijímačky byly pro mě velmi stresující. 

Samotné přijímačky byly těžké, myslím si, 

že by je měli zmírnit. Jsem ráda, že už ze 

mě stres odpadl a už je konec. Už stačí jenom 

nepropadnout. ☺ 

 

Byla jsem hodně ve stresu a měla 

jsem velké nervy. Připravovala jsem 

se dlouho, poslední týden jsem si spíš 

opakovala a poslední dva dny jsem se 

už neučila. Během doby, co jsem 

přijímačky psala, jsem tolik nervózní 

nebyla, protože jsem věděla, že to 

nějak dopadne. 

 

Celou dobu jsem před přijímačkami byla 

hrozně nervózní, učila jsem se každý den 

aspoň tři hodiny. A hned jak jsem dopsala 

matiku, tak ze mě úplně všechno opadlo 

a byla jsem hned šťastnější. 

 
Na přijímačky jsem se připravovala asi měsíc dopředu. Když jsme dojeli do školy, tak jsem měla strašný stres, ale jak jsem to dopsala, 

tak to ze mě všechno opadlo, sice jsem myslela, že jsem to vůbec nedala, ale nakonec jsem se dostala na obě školy. Xddd 

 



   

ANGLICKÉ DIVADLO  

Poslední měsíc si naše třída 7. B v angličtině připravovala 

vystoupení (samozřejmě v anglickém jazyce). V představení 

byly tři hlavní postavy (trojčata – stejně jako naše trojčata 

Šestákova), které měly narozeniny. Ostatní žáci měli 

přiřazené vždy nějaké zvíře a oslavencům postupně nosili 

věci na párty a přáli k narozeninám. Po nacvičení jsme 

divadlo předváděli pro 4. třídu a poté ještě i pro 7. A, která 

bude své anglické divadlo hrát další měsíc. Bylo to pro nás 

herce úžasné a moc jsme si to užili. Také bychom chtěli 

poděkovat paní učitelce Jirmanové, že s námi měla 

trpělivost a divadlo s naší třídou nacvičila. 

 

 

 

Nikola Kovářová, 7. B 

„KYBERŠIKANA“ 

12. duna se konala přednáška o kyberšikaně, které se postupně zúčastnil celý druhý stupeň. 

Dozvěděli jsme se zde ale spíše celkově o užívání počítače a internetu, například jak ubránit svá 

hesla. Také jsme zjistili, které stránky jsou pro nás nebezpečné, nebo které nás můžou snadno 

„hacknout“. Dále jsme si připomněli, jaké softwary jsou v počítači a jak je celkově jednoduché 

„hacknout“ někoho.  

 

Denisa Hrubá, 7. B 

 

ČESKOLOVENŠTÍ LEGIONÁŘI RAF  

Přednáška o československých legionářích RAF proběhla 13. 4. na městském úřadě.  

Na událost se vydaly ze školy 7. a 8. třídy. Přednášel tam dr. Daniel Švec a přinesl nám 

tam i různé kousky a rekvizity ze 2. světové války (jako například medaile nebo náboje). 

Při přednášce nám nějaké z nich ukazoval a vysvětloval jejich funkce a o přestávce jsme 

si dobové předměty mohli prohlédnout sami. Ve svém vyprávění se soustředil převážně  

na osobní životy některých letců. U žáků měla událost velmi dobré ohlasy. Jeden komentář 

si můžete sami přečíst: „Bylo to suprové, HODNĚ mě to zajímalo a líbil se mi pan Švec.“ 

(Alexandr Hrnčíř, 8. B) 

Lucie Kosková, 8. B 

 

SOUTĚŽE  

A nakonec vám přinášíme soutěže a olympiády, které proběhly na naší škole v dubnu.  

BASKETBAL 

CHLAPCI 

1. místo Lanžhot 

Družstvo: Patrik Moravec 8. B, Lukáš Uher 9. A, Erik Oravec 7. A, Adam Uher 7. A, Ondřej Didov 9. A, Zbyněk Perla 8. B, Robin Moravec 

7. A, Matyáš Brbúch 7. B, Vojta Uher 8. B. 

DÍVKY  

 

2. místo Lanžhot 

 

Družstvo: Eliška Markovičová 6. B, Dalina Beranová 5. B, Iva Petrlová 6. B, Erika Moravcová 5. B, Tereza Uhrová 5. B, Kateřina 

Kužmová 6. B, Ema Ciprysová, Adéla Radoňová 7. A, Viktorie Hamadová 5. B, Michaela Holobrádková 5. B. 

OKRESNÍ PŘEBORY V  LEHKÉ ATLETICE  

 
Erika Moravcová 2.místo 800 m 5.B 

David Darmovzal 2.místo 300 m 9.A 

Veronika Trubačová 2.místo oštěp 8.A 

David Darmovzal 3.místo 60 m 9.A 

Eliška Hanzlíková 2.místo  vrh koulí 8.A 

Erika Moravcová 4.místo  skok daleký 5.B 

Lukáš Uher 4.místo 60 m 9.A 

Lukáš Uher 5.místo skok daleký 9.A 

Gabriel Rozehnal 5.místo skok daleký 5.B 

Šimon Uher 7.místo hod kriketovým míčkem 5.B 

Šimon Uher 8.místo skok daleký 5.B 

Václav Hrančík 9.místo skok daleký 5.B 

Veronika Trubačová 9.místo  vrh koulí 8.A 

 

DOPRAVNÍ SOUTĚŽ – OBLASTNÍ KOLO  

1. místo Lanžhot 

Družstvo: Bartošová Marie 5. A, Hrúzová Katrin 6. A, Karas David 5. B, Hromada Mikuláš 5. B. 

MINIKOPANÁ – OKRESNÍ KOLO  

1. místo Lanžhot 

Družstvo: Uher Lukáš 9. A, Uher Adam 7. A, Darmovzal David 9. A, Petrla Zbyněk 8. B, Švirga Tomáš 8. A, Moravec Patrik 8. B, Didov 

Ondřej 9. A, Slezák Lukáš 8. A, Kaňa Vladan 8. A, Šesták Petr 7. B, Šesták Jirka 7. B, Bača Denis 7. A, Trubač Kryštof 8. A, Brbúch Matyáš 

7. B, Uher Vojta 8. B, Svačina Adam 7. A.  
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